
 

 
 

Formandens beretning ved Vejen Miniby’s Generalforsamling 
i Vejen Hallen onsdag 23. juni 2021 
 

 

 

Vi begynder med det triste. 

 

Vi har i år mistet to gode venner og dygtige byggere: Karl Nielsen og Rikardt Jacobsen. 

De var hver på deres måde gode kollegaer og talentfulde i deres arbejde. 

 

Lad os rejse os og minde dem med et minuts stilhed. 

 

På grund af Corona / Covid-19 har der været mange aflysninger. 

 

Det drejer sig om Åbent Hus-dag på Knudevej i august - Open by Night i Vejen - 

- og demo-udstilling på Knudepunktet. 

 

Men heldigvis havde vi en god udflugt den 10. september - 

- til Sdr. Hygum Hjemstavnsgaard - 

- med efterfølgende middag på Trattoria Rossodivino i Nørregade 35. 

 

Juleglögg og æbleskiver 8. december nåede vi også - 

- inden forsamlingsfriheden blev beskåret. 

 

Og så - et virkeligt godt initiativ: Der blev syet mundbind til fordel for Minibyen. 

Det var Mona og Anne Lise, der stod for håndarbejdet. Frede tog sig af det praktiske. 

Der blev afleveret 4.500 kr. til Minibyens kasse. 

Med en pris pr. bind på 25 kr. svarer det til 180 mundbind. Flot klaret. 

 

Og så skal bemærkes, at der var nogle byggere, der trodsede karantænen - 

- og af og til besøgte Værkstedet for at holde fagligheden ved lige ! 

 

Udendørs arbejde var rengørelsen af Boulevarden den 1. juni - 

- i forbindelse med det kommunale projekt: Ren Natur. 

En indsats, der skulle blive honoreret med 3.000 kr. 

 

At holde vor egen matrikel ren er noget vi af og til aftaler. 

Frede har gjort det. Teglværket er et eksempel til efterfølgelse. 

 

Vi sysler igen med idéen om at udføre nogle ting, som kunne sælges som souvenirer. 

Det kunne være fuglehuse. Vi har set eksempler på bl. a. det hos andre minibyer. 

 

Vi er igen begyndt at modtage gæster. De første efter karantænen kom den 6. maj. 

 

Og vi påtænker at afholde Åbent Hus-arrangement sidst i august eller først i september. 

 

Og - som tidligere sagt - så ønsker jeg at blive afløst som formand for foreningen. 

Men indtil en egnet og villig person er fundet fortsætter jeg som formand.   

 

 

 

 

Anne Grete Schlünssen 

 

 

 

 

 


